
M 14-1 

 
 

 
 
 

 

Motie Gezonde en milieuvriendelijke sportvelden 

 

De gemeenteraad van Zwolle, in vergadering bijeen op maandag 24 oktober 2016, 

 

overwegende dat 

- autobanden chemicaliën zijn die door de Rova apart worden ingezameld; 

 - het gebruik van versnipperde autobanden (zgn. rubbergranulaat) op kunstgrasvelden mogelijk 

gezondheidsrisico’s met zich mee brengt; 

- kinderen en volwassenen gewoon sporten op die versnipperde autobanden; 

- stukken autobanden via het wassen van sportkleding en door het gebruik in het 

 oppervlaktewater en grondwater terecht komen, 

 

van oordeel dat 

- het belangrijk is dat kinderen en volwassenen op een gezonde manier buiten kunnen sporten; 

- dat kunstgrasvelden geen belasting moeten zijn voor het milieu en de 

waterzuiveringsprocessen; 

- het nadere onderzoek door de RIVM niet moet worden afgewacht, aangezien het hoe dan ook 

chemicaliën betreft die niet op een sportveld en in de natuur thuis horen; 

- ongeacht de uitkomsten van het onderzoek van RIVM het gebruik van versnipperde 

autobanden zo spoedig mogelijk moet worden opgeheven vanwege de schade aan het milieu 

en de mogelijke gezondheidsrisico’s, 

 

 

roept het college op 

 1. Met de sportverenigingen die het betreft in gesprek te gaan om te bezien hoe die 

versnipperde autobanden op korte termijn kunnen worden verwijderd c.q. vervangen door een 

milieuvriendelijke variant.  

 2. De gemeenteraad te informeren over de uitkomsten daarvan. 

  

 En gaat over tot de orde van de dag. 
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